

# Rådet för funktionshinderfrågor

Stadsteatern – Kulturnämnden - Skönhetsrådet

## Protokoll nr 4 från ordinarie möte den 9 maj 2017

**Lokal: Stadsarkivet**

**Tid:** 14. 00 – 16. 00 med förmöte 13.00-14.00

**Närvarande rådsmedlemmar:**

Anita Odell, HSO/OCD-föreningen Stockholm

Eva Söderbärj, vice ordf. HSO/FUB

Gunilla Göran, HSO/Reumatikerföreningen i Stockholm

Louise Lindström, DHR Stockholmsavdelningen

**Närvarande tjänstemän:**

Kajsa Rydergård, nämndsekreterare

Petra Engvall, fh-rådssekreterare, Stadsarkivet

Pia Ehnhage, stadens funktionshinderombudsman

P-O Törnqvist, lokalstrateg, kulturförvaltningen

**Anmäld frånvaro:**

Gunnar Häger, ordf. SRF Stockholms stad

**1. Sammanträdets öppnande och godkännande av dagordningen.**

Vice ordföranden öppnade mötet och dagordningen godkändes.

**2. Uppföljning av föregående protokoll. Val av justerare.**

Mötesprotokollet från den 28 mars godkändes och lades till handlingarna med följande tillägg:

punkt 3 – Den trasiga hissen som leder ner till parkeringen på Kulturförvaltningen ,Askebykroken 13, är ännu inte i funktion då Familjebostäder väntar på delar till hissen.

punkt 6-”Föreningar kan även söka utvecklingsstöd som skall gå till t.ex. tillgänglighetsanpassning, både för utövare och för besökare.” Sekreteraren undersöker vilken typ av föreningar som kan söka stödet.

Anita utsågs att justera dagens protokoll.

### **3. Synpunkter på lokaler och handlingars tillgänglighet.**

- Skylten med texten ”handikappramp ”utanför entrén till Stadsarkivet är inte acceptabel.
- Stadsarkivet samarbetar med arbetsförmedlingen och kommer att anställa en person med en funktionsnedsättning inom kort.

### **4. Pia Ehnhage, stadens funktionshinderombudsman informerade.**

Pia arbetar sedan den 1 september som stadens funktionshinderombudsman och kommer närmast från socialförvaltningen där hon arbetat som strateg inom funktionshinderområdet.

Pia berättade att det nu pågår ett intensivt arbete med revideringen av stadens funktionshinderpolitiska program.

Arbetet startade i höstas med workshops med Kommunstyrelsens fh-råd och sen har arbetet fortskridit med arbetsgrupper, referensgrupper med representanter från funktionshinderorganisationer, projektgrupper och en styrgrupp.

Man arbetar utifrån den nationella funktionshinderpolitiken och FN konventionen.

Det nya programmet blir mer omfattande än det nuvarande och kommer inte att innehålla mål som tidigare utan fokusområden. Nytt i programmet blir också att fh-råden ska vara delaktiga vid utformningen av aktiviteter utifrån nämndens verksamhet och att det ska finnas förslag på indikatorer som stöd utifrån sin verksamhet. Aktiviteterna ska även följas upp med utvärdering och fokusgrupper.

Kajsa uppmanar rådet att boka möte med utredaren när programmet kommer på remiss.

### **5. Uppföljningsfrågor**

Sekreteraren har bokat in representanter från parkteatern till nästa möte.

### **6. Ärenden till kulturnämndens sammanträde den 16 maj.**

Kajsa redogjorde för kommande ärenden till Kulturnämnden. Rådet har haft möjlighet att ta del av ärendena via insyn.se.

Rådet vill gärna åka med då Kulturnämnden åker på någon studieresa.

**Rådet diskuterade punkt 10** ”Upphandling av lokalvårdstjänster för kulturförvaltningen” I upphandlingen bör man värna om tillgängligheten till språk. Språk är kultur och en demokratisk rättighet. Rådet vill även poängtera värdet av att delta i upphandlingsprocessen för att säkerställa tillgänglighetsperspektivet.

### **7. Kommande ärenden till Kulturnämnden.**

Kajsa redogjorde för kommande ärenden.

Rådet har fått ta del av kommande ärenden/remisser till Kulturnämnden via mejl.

Rådet tog upp det kommande ärendet ”Kommunikationsprogram för Stockholms stad år 2017-2022”. Rådet kommer att diskutera kommunikationsprogrammet vid kommande förmöte den 7 juni samt eventuellt ta kontakt med handläggaren av ärendet, Tomas Andersson.

Louise har skrivit ner synpunkter på programmet från Norrmalms stadsdelsförvaltnings fh-råd och vidarebefordrar dessa anteckningar via sekreteraren till detta råd. Kajsa informerade rådet att kontakten med handläggaren, Tomas Andersson, bör tas snarast då ärendet ska upp på juni nämnden.

### **8. Ombyggnadsprojekt.**

P-O Törnqvist, lokalstrateg, kulturförvaltningen informerade om stadens ny- och ombyggnader inom kulturområdet.

- Skärholmens biblioteks nya entré samt café är senarelagt till 1 augusti
- Kulturskolan i Vällingby öppnar i lokaler inne i gallerian 1 januari 2018.
- Planerna för ny lokal till Kulturskolan i Husby ligger för beredning, eventuellt blir det en återremiss.
- Årsta bibliotek och kulturskola väntar på en ombyggnad.
- Norra Djurgårdsstadens kommande kulturskola och bibliotek, som väntas öppna under 2019, utökas eventuellt med en lokal som kan hyras ut till föreningslivet.
- Stadsmuseet beräknas öppna för allmänheten i september 2018.
- Liljevalchs befintliga byggnad beräknas vara klar i november 2017 och tillbyggnaden vara klar i april 2020.
- Det är ännu inte klart vilket av de två alternativen ombyggnad/tillbyggnad eller endast renovering av

Stadsbiblioteket det blir. Förhoppningsvis bestäms vilket alternativ det blir under sommaren 2018.

- I arbetet med Medborgarhuset ser man nu över kostnadsbilden.

## 9. Rapport

Sekreteraren har mejlat Ronald Hallgren angående rådets synpunkt att tjänsteman från Stadsteatern/ Kulturhuset bör medverka vid samtliga rådets möten samt att rådet önskar information angående renovering/stängning av Stadsteatern/ Kulturhuset.

## 9. Nästa möte

Nästa ordinarie rådsmöte blir onsdag den 7 juni klockan 14.00-16.00 på Stadsarkivet med förmöte klockan 13.00-14.00.

Niklas Borefors Chef/Verkställande producent och Isabella Roos från Parkteatern kommer och informerar.

## 10. Övriga frågor

- Louise kan eventuellt ej medverka vid nästa möte.
- Kulturstrategiska staben, kulturförvaltningen, vill ha med fh-rådets kompetens vid beredning av stödärenden till föreningar som riktar sig till barn och unga med funktionsnedsättning. Formerna för detta kommer att utarbetas under hösten.
- Kajsa delade ut varsin låne iPad til Anita, Eva och Gunilla.
- Fh-rådet väntar på svar från Roger Mogert angående rådets medverkan på kulturnämndens möten.
- Gunilla informerade att rådet skrivit ett brev angående rådets sekreterarskap. Brevet ska skickas till Robert Olsson, kulturdirektör, samt Roger Mogert, ordförande Kulturnämnden.

| <b>Balanslista 2017</b>  |                             |                                |
|--|-----------------------------|--------------------------------|
| <b>Ärende</b>  | <b>Ansvarig</b>             | <b>Tidsplan/<br/>kommentar</b> |
| Gå in på jämför stockholm - <a href="http://www.stockholm.se/jamfor">http://www.stockholm.se/jamfor</a> . Tillgängligheten presenteras med 9 olika ikoner per verksamhet. Finns det s.k. pictogram till varje verksamhet? Info om upplägget. | Rådet<br><br>Sekreteraren   | fortlöpande                    |
| Vilka är tillgänglighetskonsulter på Stadsmuseet?  | Sekreteraren och Hans Öjmyr | Snarast                        |
| Följa Stadsarkivets bygge i  | Rådet                       | Fortlöpande                    |

|   |                                  |   |
|---|----------------------------------|---|
| Liljeholmen.<br>Information om bygget<br>Studiebesök i Liljeholmen                            |                                  |   |
| Bjuda in representanter för<br>Parkteatern  | Sekreteraren                     | Kommer till mötet<br>den 7/6  |
| Hur ska rådet samarbeta med<br>Kulturnämnden?   | Rådet                            | Kulturstrategiska<br>Enheten<br>medverkar på<br>rådets möte 28/3      |
| Bevaka ombyggnad av<br>Medborgarhuset.  | Joel Sand, fh<br>rådssekreterare | 15/3  |
| Framtagande av aktiviteter<br>kopplade till målen i programmet<br>om delaktighet för VP 2017. | Rådet                            | September och<br>oktober<br>Förslag till<br>aktiviteter<br>diskuteras |

Eva Söderbärj, vice ordförande

Anita Odell justerare

Petra Engvall, sekreterare